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Videresendt melding: 

Fra: Knut Arild Langeland <landknut@gmail.com> 

Dato: 24. september 2019 kl. 23:52:29 CEST 

Til: oyvind.oddekalv@meland.kommune.no 

Kopi: nils.marton.aadland@meland.kommune.no, 

agr.eide@online.no,  marit.jossang@gmail.com, sigmund.larsen@icloud.com, 

per.kristian@holmetun.no,  silje-is@online.no 

Emne: Manglende tilbakemelding på brev til Ordfører 

Hei, 

 

Fredag 23. august leverte vi et brev i resepsjonen på kommunehuset addressert til Ordfører 

Øyvind Oddekalv. 

Brevet omhandler kommunen sin manglende betaling for våre juridiske utgifter iht. vedlagte 

avtale (pkt 6). 

Meland kommune har kun betalt deler av utgiftene uten å bestride fakturaen fra vår advokat. 

Etter gjentatte purringer på administrasjonen uten å få et svar på hvorfor dere ikke betaler, så 

vi ingen annen utvei enn å henvende oss til vår folkevalgte representant, deg. 

 

Det har nå gått over 4 uker uten at du har respondert på vår skriftlige henvendelse. Dette føyer 

seg dessverre inn i rekken av hvordan Meland kommune har forholdt seg til oss som 

innbyggere og grunneiere i denne saken. Jeg er informert om at denne situasjonen dessverre 

ikke er et unntak. 

 

Jeg synes handlemåten er svært uryddig og jeg kan nok ikke sitte stille å se på at denne 

praksisen fortsetter i Alver komune.  

 

Jeg tolker din manglende tilbakemelding som at Meland kommune ikke har til hensikt å 

oppfylle sine forpliktelser i vedlagte avtale. 

 

Minner om at avtalen (pkt 2) gir Meland kommune forhåndstiltredelse til å benytte vår 

eiendom bak Sagstad skule til uteplass for elevene. Da kommunen ikke oppfyller sine 

forpliktelser i avtalen anser jeg avtalen som brutt. Dere har derfor ikke adgang til å benytte 

vår eiendom før et salg er gjennomført. Slik saken står nå, er det tidligst i slutten av oktober. 

Ved anke vil overdragelsen og dermed tilgangen til området ta lengre tid. 

 

Førstkommende torsdag vil jeg skriftlig informere Rektor ved Sagstad skule og leder for FAU 

om at skolens elever ikke lenger har adgang til vårt område da dette er privat eiendom.  
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Respekteres ikke forbudet, vil jeg iverksette nødvendige tiltak for å sperre av tilgangen til 

området. 

 

Jeg synes det er svært trist at saken har gått så langt. Minner om at Meland kommune faktisk 

fikk tilbud om å kjøpe området av oss i 2017 for en lavere kvm pris enn det dere legger til 

grunn for beregning av eiendomsskatt. Dere responderte skriftlig med å gi oss valget om å 

signere vedlagte avtale eller å la overtakelsen gå til ekspropiasjon.  

 

Dialog,Ordfører Oddekalv, hadde ført til en god løsning for begge parter og saken hadde lagt 

bak oss for lenge siden. Dessverre valgte Meland kommune å avstå fra dialog med de 

konskevensene vi nå ser. 

 

 

Hilsen 

Knut A Langeland 
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